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Många av Stockholms grund- och gymnasieskolor går med stora underskott. 

Några exempel: Hökarängsskolan i Farsta har ett underskott på 2,5 miljoner, 

Nälstaskolan i Bromma 2,5 miljoner, Nytorpsskolan i Enskede-Årsta-Vantör 

har ett underskott på 4,5 miljoner. En av de populäraste gymnasieskolorna i 

Stockholm, Norra Real, går med stora underskott och kommer att tvingas spara 

på kurator, bibliotekarie och yrkesvägledning, trots att skolan är knökfull. Det 

handlar alltså inte om skolor som inte har fullt elevantal; det handlar om för 

lite pengar! 

 Skolornas budgetar är oerhört slimmade och det finns inte så mycket att 

spara på. Återstår bland annat elevhälsan. Oron för hur nedskärningarna kom-

mer att slå växer. Enligt några skolläkare riskerar flera elevvårdsteam att slås 

sönder när rektorerna tvingas spara på kuratorer, psykologer och specialpeda-

goger. Vi delar den oron! 

 Jan Björklund, vår utbildningsminister, vill fördubbla antalet skolsköters-

kor och skolkuratorer. Det kommer att kosta pengar och det måste få kosta 

pengar säger utbildningsministern. Helt rätt, men vad säger skolborgarrådet i 

Stockholm, folkpartisten Lotta Edholm? Hon är inte orolig, säger hon, enligt 

en artikel i DN. Det flesta i Stockholm, åtminstone elever, föräldrar och skol-

personal, är väldigt oroliga. Vi ser hur skolpolitiken i staden fullständigt 

krackelerar; det behövs verkligen en kriskommission för skolan! 

 Med anledning av ovanstående har jag följande frågor till ansvarigt borgar-

råd: 

1. Hur kan det komma sig att skolan går med så stora underskott när ni 

har höjt schablonerna? 

2. Menar du att detta är en satsning på skolan som ni lovade i valet? 

3. Vilka följder kan en nedrustad elevhälsa få när så många barn och 

ungdomar mår fysiskt och psykiskt dåligt? 
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4. Både du och Jan Björklund tillhör samma parti och har samma syn på 

skolan. Varför vill han satsa pengar på en utökad elevhälsa samtidigt 

som du inte är orolig för en nedrustad elevhälsa i Stockholm? Var den 

av så hög kvalité och egentligen för stor så att det finns utrymme för 

nedskärningar? 

5. Vilka åtgärder tänker du vidta för att bevara och utveckla elevhälso-

vården?  

6. Är du beredd att tillsätta en kriskommission för att rädda skolan? 

 

Stockholm den 5 juni 2008 

 

Inger Stark 


